

A  
B  
C  
D  
E

**PROTOKOLL NR 6/2007**

från sammanträde i **Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta**  
den 29 maj 2007

Justerat den 5 juni 2007

Lars Eriksson

Lena Spanó

Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande

Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län,  
vice ordförande

Abraam Lazarides, R, ledamot

Maggan Cervinger, parkingenjör, Tekniska avdelningen

Berit Mårtensson, Tillgänglighetsprojektet vid Trafikkontoret

Ann-Margret Lindström, sekreterare

**§ 1 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägg under p. 5 (Remisser, motioner och medborgarförslag).

## **§ 2 Justering av protokoll**

Lena Spano utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska justeras den 5 juni.

Anmälades att protokollet från lokala handikapprådets möte den 8 maj blivit justerat den 15 maj.

## **§ 3 Nämndärenden (remisser, medborgarförslag m.m.)**

Ordföranden och vice ordföranden rapporterade från senaste nämndmötet den 15 maj då beslut om omorganisation av förvaltningen fattades. Nämndordföranden Ann-Katrin Åslund (fp) beklagade att rådet fått organisationsförslaget så sent som fem dagar före sammanträdet. Eftersom rådet trots det hunnit färdigställa ett yttrande ansåg majoriteten att det gick att fatta beslut. Ann-Katrin Åslund uppmanade förvaltningen att i fortsättningen se till att råden informeras och får handlingar i tid för att hinna sätta sig in i de frågor som berör dem.

Rådet gick igenom den lista med nämndärenden till sammanträdet den 14 juni som presenterats för förvaltningsgruppen samma dag. Listan innehöll sammanlagt elva svar på remisser, medborgarförslag och ekonomiska rapporter. Trots nämndordförandens uppmaning vid förra nämndsammanträdet har handikapprådet inte blivit informerat eller involverat i något av de elva fallen.

Närvarande parkingenjören Maggan Cervinger kunde ändå meddela att ett av medborgarförslagen rörde önskemål om flera parksoffor. Maggan menade att det nästan är inflation i parkbänkar och önskar på försök sätta ut parkfåtöljer längs vissa parkgångar i stället för soffor. Rådet förklarade sig positivt till detta under förutsättning att fåtöljerna har rätt höjd på sits, rygg och armstöd. Det är bra att pröva något nytt.

Anders Anagrius ska besvara remiss om *Inriktning för Järvalyftet*. Abraam Lazarides framförde att rådet önskar muntlig information av förvaltningen om Järvalyftet efter sommaren.

Sedan årsskiftet 2006 – 2007 sammanträder handikapprådet i direkt anslutning till förvaltningsgruppen och i samma lokal (nämndrummet) för att underlätta för förvaltningen att hinna informera rådet och utnyttja dess kompetens. Eftersom detta, trots påminnelse, inte fått förvaltningen att ändra sitt agerande anser handikapprådet att det behövs fastare rutiner för kontakten mellan förvaltningen och rådet. Från och med hösten 2007 önskar handikapprådet information från ledningsgruppen en gång per termin direkt efter förvaltningsgruppen.

Remisser angående *Stockholms stads äldreplan 2007-2011* (dnr 327-1781/2007), *Införande av kundvalssystem* (dnr 327-1752/2007) och *Stockholms miljöprogram 2007-2010* (dnr 020-1753/2005) utdelades. Remisserna föreläggs nämnden den 14 augusti 2007.

Rådet beslöt att titta på de två förstnämnda remisserna och framförde att man önskar kortfattad information av berörda handläggare.

#### **§ 4 Anmälan av inkomna protokoll**

Kommunstyrelsens handikappråds protokoll nr 1 från den 28 mars. Rådet kommenterade att det är ett beslutsprotokoll som inte säger så mycket till de som inte var närvarande vid sammanträdet.

#### **§ 5 Anmälan av övriga skrivelser**

Rådet har nu tagit del av Handisams riktlinjer för tillgänglighet *Riv hindren*. Lena Spanó ansåg att det är kloka riktlinjer och att det finns mycket att hämta för Medborgarkontoret och andra verksamheter inom förvaltningen. Den blå delen av riktlinjerna som handlar om att göra informationen tillgänglig är särskilt intressant. Rådet beslutade att nämndens ordförande Ann-Katrin Åslund, Medborgarkontoret, informatören och Tekniska avdelningen bör få varsitt exemplar med hälsning från handikapprådet, med särskild hänvisning till det blå informationsavsnittet.

#### **§ 6 Tillgänglighets- och barnfrågor**

B.M. från Trafikkontorets tillgänglighetsprojekt informerade om hur man ökat tillgängligheten i stadsdelen under 2006 och vilka prioriteringar man gjort för 2007 (bilagor 2 och 3).

Tillgänglighetsplanen för Spånga-Tensta stadsdelsområde är nu färdig och utdelad till handikapprådet och andra berörda.

B.M. påpekade att mycket återstår innan Stockholm är en tillgänglig stad. Det behövs mera pengar och mer personal om man skall hinna klart till år 2010.

B.M. redogjorde därefter för den planerade tillgänglighetsanpassningen av Spånga by och visade en detaljerad plan över den framtida parkleken. Det kommer att finnas mycket mera lekmaterial. Formen är klar och nu går Trafikkontoret in i projekteringsfasen.

Minnesanteckningar från referensgruppsmöte om Spånga by den 3 mars 2007 vidarebefordrades av Lena Spanó.

Maggan Cervinger berättade att hon deltagit i ett givande möte om Spånga by med J-L. D. på Exploateringskontoret representant för det anlitate arkitektkontoret NOD (naturorienterad design AB).

B.M. rapporterade slutligen kortfattat om hur långt man kommit i planeringen av Spånga centrum. Trafikkontorets program för Spånga centrum daterat mars 2007 delades ut. Det handlar om en stor och dyr ombyggnation som för närvarande inte är helt finansierad.

Tillgänglighetsprojektet kommer att prioritera ramper upp till affärerna.

## **§ 7 Övriga frågor**

Rådet ansåg att mötet med biståndshandläggarna för funktionshinder den 8 maj var mycket givande. Man uppskattade att hela gruppen ställde upp och önskar ett nytt möte med biståndshandläggarna i höst för fortsatt samtal om gemensamma frågor.

Handikapprådet som kommer att få ny sekreterare från och med sommaren redogjorde för de önskemål man har beträffande ersättaren. Rådet klargjorde också vilket övrigt stöd man förväntar sig av förvaltningen. Rådet enades om man önskar en sekreterare som sitter centralt, är välinformerad och vet hur förvaltningen fungerar. I övrigt förväntar man sig att hela förvaltningen visar intresse och blir bättre på att informera handikapprådet.

## **§ 8 Nästa möte**

Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum tisdagen den 7 augusti 2007 klockan 14.00 i nämndrummet på Tenstagången 55.

Ann-Margret Lindström

## **Bilagor**

Bilaga 1 Balanslistan

Bilaga 2 Tillgänglighetsprojektets plan för Spånga-Tensta 2006

Bilaga 3 Tillgänglighetsprojektets plan för Spånga-Tensta 2007